
 

 
  

Ribe, 2. oktober 2024.  

R E F E R A T . 
 

Mødet den 30.09.2024 kl. 18:30, Bøgealle 2. 
 

Afbud: Nis P. Heinsen (Nis sørger for, at vi kan komme ind) 
 

1. Godkendelse af dagsordenen 
Godkendt 
 

2. Nyt fra lokalområderne 
Bykernen, medlemsmøde om trafikforsøget. Lustrup, Esbjerg kommune har standset projektet 
omkring forsamlingshuset på trods af at diverse fonde genbekræftet.  

 

3. Trafik og parkering i bymidten 
Orientering om de seneste møder 
Generel snak om oplevelser, erfaringer, dilemmaer, kommunikation og forventninger .. 
 

4. seminarieHuset 

Faste brugere/foreninger af seminarieHuset er bekymrede for situationen. De får utilstrækkelige 

informationer om ændrede vilkår og alternative muligheder. 
Annette, Signe og Dorthe har lavet oplæg til brev til Fritids- & Kulturudvalget. Dette fremsendes. 
 

5. Formanden m.fl. orienterer 
Brugerbudgettering 
Esbjerg kommune har afsat et beløb til projekter. Hvis vi får øje på noget – er her en mulighed for at 
søge midler.  

 
6. Hængere 

Belysning af domkirken – Mødet med borgmester og Teknisk direktør/kommunaldirektør. 
Willi har været til møde. Der er penge til for projektet. Man afventer tilsagn om støtte fra Esbjerg 
kommune. – der er en indstilling til byrådet til beslutning på 500.000 kr. 
 

Natur-/trampesti til kammerslusen – Møde med Friluftsrådet 

Der er interesse for projektet, men ikke forventning om at det lykkes at gennemføre det.  
  
Belysning af cykelsti til Lustrup 
Der er ikke afsat penge på budgettet. 
 
2-1 vej på Strengevej 

også her mangler der økonomi til udførelsen. 
 
Bosætningsproblematikken (Nygade plejeboliger) 
Orientering om salg af plejeboliger. Vi henvender os til Esbjerg kommune omkring den generelle 
bosætningsproblematik.  

 
7. Mødekalender for 2024 

18.11., 12.12. kl. 18 
Den 12. 12. klokken 18 holder vi møde på Sælhunden, Willi reserverer bord.  
 

8. Eventuelt 
 

(Næste møde er 18.11. Punkter til dagsordenen senest 11.11.) 
 

Hvor er Ribes markeds- og dyrskueplads i fremtiden? Hvis Hovedengen fortsat bliver vådere, bliver 
den umulig at bruge.  
Willi tager spørgsmålet med på næste møde i Ribe ByForum 

 
Referat Signe 


